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Tender Advertisement

Office: ADRA Yemen

Reference Number: REF:MSRF#33783

Project: GFFO Project No.S09-71-321.50 YEM 04/18

[bookmark: _Hlk49462969]Bids Issue Timetable: September 23rd 2020

Deadline for Submission:  October 20th 2020, time: 02:00pm 

Tenders Subject: Chronic Medications.

Adventist Agency for Development and Relief (ADRA)YEMEN
ADRA Yemen is an international non-profit organization working in Yemen since 1995 in many humanitarian fields such as health, education, protection, food security, nutrition, water, environmental sanitation, etc. 

ADRA has received a grant from the German Federal Foreign Office for the implementation of the humanitarian aid operation entitled “Emergency Medical Assistance Clinics in Al-Hudaydah, Hajjah and Sa’ada (EMACHS V)”. As Part of this operation ADRA seeks to open a tender for:

Procurement of Chronic Medications for Hodeidah – Al. Maraweah (Kamaran Hospital), Hajjah - Abs (Al.Thaluth Center) and Sa’adah – Sahar (Al. Talh Hospital).

ADRA would like to receive proposals for the provision of medical supplies (Specification of deliverables). ADRA reserves the right to change the required quantity.

Those wishing to participate in this tender must click the link below to download the tender documents:

www.yemenhr.com , https://ngotenders.net/ and https://www.devex.com/ 



إعلان مناقصة

مكتب: منظمة أدرا اليمن 

الرقم المرجعي: REF:MSRF#33783

المشروع: GFFO Project No.S09-71-321.50 YEM 06/29

[bookmark: _Hlk49462985]الجدول الزمني لإصدار العطاءات : 23 سبتمبر 2020

الموعد النهائي للتقديم  :  20 أكتوبر  2020، الساعة: 02:00 مساء

موضوع المناقصات أدوية مزمنه.

وكالة الأدفنتست للتنمية والإغاثة (أدرا) اليمن 
منظمة أدرا اليمن هي منظمة دولية غير ربحية تعمل في اليمن منذ عام 1995 في العديد من المجالات الإنسانية مثل الصحة والتعليم والحماية والأمن الغذائي والتغذية والمياه والإصحاح البيئي، الخ. 

وكانت قد تلقت منظمة أدرا منحة من وزارة الخارجية الألمانية الاتحادية لتنفيذ عمليات الإغاثة الإنسانية بعنوان "عيادات المساعدة الطبية الطارئة في الحديدة وحجة وصعدة EMACHS V وكجزء من هذه العملية تسعى منظمة أدرا إلى فتح مناقصة لـ: 

شراء أدوية مزمنه للحديدة  المراوعة (مستشفى كمران) وحجه - عبس (مركز الثلث) وصعده - سحار  (مستشفى الطلح) 

وترغب منظمة أدرا في الحصول على مقترحات لتوفير اللوازم الطبية (مواصفات المواد المراد تسليمها). وتحتفظ منظمة أدرا بالحق في تغيير الكمية المطلوبة. 

ويحب على أولئك الذين يرغبون في المشاركة في هذه المناقصة النقر على الرابط أدناه لتحميل وثائق المناقصة: 

www.yemenhr.com , https://ngotenders.net/ and https://www.devex.com/




Bid Conditions

The applicant shall ensure that the following conditions are met: 
· Submission of all requested documentation listed in section V -Administrative and Technical Evaluation.
· Bids shall be submitted in closed envelopes labelled REF:MSRF#33783 and sealed in red wax as per instructions in section III.  
· ADRA is not obligated to select bidder with lowest price. 
· All tender documents should be submitted by the interested bidders through the tender box located in the premises of ADRA Yemen Sanaa Office - Haddah St, behind the Jordanian Embassy; or via the email address procurement.emach@adrayemen.org"
· [bookmark: _Hlk49460688]All offers must be submitted before 20/10/2020 at 02:00 pm on the aforementioned. Late offers will be automatically rejected. 
· ADRA organization will not be responsible for any additional costs or expenses of the bidders regarding the completion and submission of their offers to ADRA Yemen. 
· [bookmark: _Hlk49463027]The opening session of the tender will take place on 21/10/2020 at 11:00 am in the office of ADRA Sana’a Organization.
· For all inquiries regarding this tender, please call no later than 20/10/2020 working hours (from Sunday to Thursday, 8:00am to 4:30pm) by phone (+967-1-419423-4-7) or email to procurement.emach@adrayemen.org.
· 




شروط المناقصة 

يجب أن يضمن مقدم الطلب بأنه يستوفي الشروط التالية:  
· تقديم جميع الوثائق المذكورة في القسم الرابع - التقييم الإداري والفني. 
· يجب أن تقدم العطاءات في مظاريف مغلقة مكتوب عليها  REF: MSRF #33783    ومختومة بالشمع الأحمر وفقا للتعليمات في القسم الثالث.  
· ليست منظمة أدرا ملزمة باختيار مقدم العرض الأقل سعرا.  
· يجب تقديم جميع وثائق المناقصة من قبل مقدمي العطاءات المهتمين من خلال صندوق العطاء الموجود في مقر ADRA اليمن - صنعاء - شارع حدة ، خلف السفارة الأردنية. أو عبر عنوان البريد الإلكتروني Purchase.emach@adrayemen.org 
· [bookmark: _Hlk49463089]يجب تقديم جميع العروض قبل  20/ 01/ 2020 الساعة 02:00  مساء على العنوان المذكور في ظرف مختوم. وسيتم رفض العروض المتأخرة تلقائيا. 
· ولن تكون منظمة أدرا مسؤولة عن أي تكاليف أو مصاريف إضافية لمقدمي العطاءات بشأن استكمال وتقديم عروضهم لمنظمة أدرا اليمن. 
· وستتم الجلسة الافتتاحية للعطاء في  21/ 10/ 2020 في تمام الساعة 11:00  صباحا  في مكتب منظمة أدرا صنعاء 
·  للحصول على جميع الاستفسارات المتعلقة بهذه المناقصة، يرجى الاتصال في وقت لا يتجاوز  20/ 01/ 2020 ساعات العمل (من الأحد إلى الخمبيس، 8:00 حتي 04:30) عن طريق الهاتف ( (+967-1-419423-4-7 أو أرسل بريدًا إلكترونيًا إلى Purchase.emach@adrayemen.org.
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